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ACTA DE LA REUNIÓ DE L’ADR DE        
 

Num de la sessió E15042025   Data 15/4/2025 

Hora  14:11 Lloc Aula ADR 

     
 
Assistents 

− Anna Mollà    
− Carles Espinós    
− Àngel Bautista 
− Yago Carrilero 
− Anna Mollà 
− Rosa Álvarez 
− Anna Villanueva 
− Ana Pérez 
− Shira Muñoz 
− Mario Ruiz 

 
 
S’han excusat d’assistir-hi: 

−       
−       

 
Ordre del dia 
1 Aprovació de la urgència.  
2 Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 
3 Lectura i aprovació, si escau, de l’ordre del dia.  
4 Informe de la Coordinació 
5 Informe de Deganat        
6 Informe de la V AGO d’ARELL en Salamanca. 
7 Elecció de membres restants de la Mesa de Coordinació de l’ADR i la reorganització 

d’aquesta.  
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8 Reorganització dels representants de l’ADR en les comissions pròpies del centre. 
9 Reorganització de competències. 
10 Calendarització de propostes de dinamització i distribució de tasques.  
11 Proposta de dinamització 25A.   
12 Altres qüestions. 
13 Precs i preguntes.  
 
Desenvolupament de la sessió 
1   Aprovació de la urgència.  

S’aprova per assentiment 
2   Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 

S’aprova per assentiment. 
3   Lectura i aprovació, si escau, de l’ordre del dia.  

Es reordena l’ordre del dia, pel que el punt 5 passa a ser el punt 4. 
Es suprimeix el punt 7.  Sense més modificacions de l’ordre del dia queda aprovada 
per assentiment.  

4 Informe de Deganat 
La degana en funcions, Mª Rosa Álvarez, explica que aquest organisme (ADR) és 
molt important. La vicecoordinació ha demanat en un correu una llista dels integrants 
de l’ADR i per fer dimitir a la gent. La degana en funcions expressa que fer dimitir a 
la gent és il·legal. Informa que si hi ha coses que no funcionen en el AdR hi ha que 
acudir al deganat per solucionar els problemes. Demana explicacions del que està 
ocorreguent. Shira intervé que el problema que hi ha al AdR que progressivament a 
les reunions de l’AdR ha disminuit part de les persones pertanyent a aquest, per tant, 
mai hi ha quorum. Una de les solucions que expressa Shira és que no formen part 
perquè s’ha intentat contactat amb ells i no ha sigut possible. Mª Rosa Álvarez 
pregunta si el que volem fer per a que funcione el AdR és fer dimitir a la gent que no 
compleix la seua funció i ens pregunta quin serà el següent procediment. Yago intervé 
explicant que no era conscient d’aquesta situació ja que no ha pogut acudir a les 
reunions per temes acadèmics però que avisà a principi de curs. Yago no era conscient 
que això podia perjudicar al funcionament del AdR. Mª Rosa Álvarez exposa que el 
deganat està del nostre costat però que el procediment que s’ha ficat en marxa no és 
legal. No es poden convocar eleccions abans de novembre. La degana en funció 
expressa que ella està disposada a enviar correus als membres del AdR per recordar 
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les funcions. Expressa que per exemple en les Juntes no ha vist a cap alumne. Mª 
Rosa Álvarez diu que hem d’entendre la nostra importància de la nostra funció com a 
membre del AdR, tenim un càrrec que hem de dur a terme. Àngel respon que la gent 
quan es presenta a eleccions no és conscient de la responsabilitat que tindrà i que per 
això la gent després dimiteix. Anna Villanueva afirma que aquest problema es 
solucionarà. Expressa que quan hi haja eleccions al AdR a les persones que es 
presente se’ls explicarà que hi ha que fer i quina és la seua responsabilitat. Carles 
expressa que la seua situació personal és que ell a treballat en el AdR en curs anteriors 
però ara per temes acadèmics aquest curs no pot assumir la responsabilitat del seu 
càrrec. Mª Rosa Álvarez expressa que som molts i que ens repartim les 
responsabilitats. Anna Mollà expressa que no som tants perquè la gent no apareix i 
que al final fem la feina sempre. Mª Rosa Álvarez contesta que ho enten però que 
decisions com dur a terme eleccions no podem prendre-les tant a reu perquè hem de 
parlar primer en deganat per fer bé les coses. Àngel Bautista expressa que en el AdR 
hi ha molta gent que ja ha acabat. Mª Rosa Álvarez diu que quines activitats ens 
lleven tant de temps si no anem a les reunions de junta ni res. Yago intervé i diu que 
vindrà a les juntes que queden i reunions. Mª Rosa Álvarez expressa que ens hem 
d’organitzar i repartir les feines, diu que ella pot enviar una carta per a recordar a la 
gent la seua responsabilitat. Diu que eleccions anticipades no és possible. Acceptarà 
la dimissió de Noemí si li du un justificant mèdic. Yago diu que un dels problemes 
més importants és el quorum, si la gent no ve, no podem aprovar les activitats. Anna 
Mollà expressa que un dels problemes és que els estudiants no saben tampoc què és el 
AdR ni per a que val. Anna Villanueva proposa que es poden ficar cartells per 
informar què és el AdR. Mª Rosa Álvarez expossa que el podem fer és acudir al 
mínim de coses que hem de fer i que mirem cara l’any que ve. Expossa que anem a 
una reacreditació externa, es faran entrevistes amb tots els col·lectius del centre i ha hi 
haurem de parlar. Expressa que ara no ens podem quedar sense AdR, ens entén però 
ens demana que ens organitzem i duguem endavant les coses encara que siga al 
mínim. Shira pregunta si les dimissions no s’accepten i s’avisa a ixes persones però 
no canvien, què fem? Mª Rosa Álvarez respon: no es pot dissoldre l’AdR ara mateix, 
és una qüestió legal i que ens organitzem i ens ho repartim i que cara el següent ho 
millarem. Shira respon que continuariem sense quorum, i pregunta si van algún tipus 
de conseqüència. Mª Rosa Álvarez diu que les persones que falten a més de 3 voltes ja 
no tenen dret a vot i el quorum canvia. Anna Villanueva ens diu que si tenim algún 
problema hem d’acudir al deganat, que estan per ajudar i col·laborar. Mª Rosa 
Álvarez diu que el primer que ha fet és acudir a parlar en nosaltres per saber que 
passa. Diu que segons el conveni marco la persona que falta més de 3 voltes a una 
reunió perd el seu dret a vot. Per tant, el tema del quorum ja està solucionat. Yago 
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expressa que aquest any no pogué anar cap però informa que anirà a partir d’ara i que 
la iniciativa de avisar a la gent està molt bé. Anna Villanueva està d’acord en donar 
més visibilitat al AdR per millorar el seu funcionament. Mª Rosa Álvarez expressa 
que volia vindre perquè té la sensació de que la gent no és conscient de la 
responsabilitat que ha adquirit. També expressa que a partir de novembre començarà 
una nova etapa del AdR on el seu millorament i visibilitat funcione. Àngel expressa 
que el punt del conveni marco sols es referia sols a votar no al quorum. Yago expressa 
que hem de salvar el AdR fins a novembre per salvar la imatge i fer alguna cosa. 
Anna Villanueva diu que pensem de quina informació se’ls podia oferir als estudiants 
per a millorar la visibilització del AdR. Mª Rosa Álvarez ens demana que acabem fins 
a novembre fent allò possible, ens recorda que el que diu el AdR és que estiguem 
present en les reunions però que no tenim un mínim d’activitats que hem de fer. Que 
si no les podem fer, que no les fem, que fem el mínim d’allò que hem de fer. Anna 
Villanueva diu que hi ha que recordar a la gent la seua responsabilitat. Yago intervé i 
pregunta que si ja està fixada la proporció de representants d’estudiants en el AdR i 
que igual hi ha massa proporció perquè igual no hi ha tanta gent que vol ser 
representant d’estudiants. Mª Rosa Álvarez i Anna Villanueva diu que ens organitzem 
i dividim però que si un se presenta és perquè sap que està ahi i que ha de treballar. 
De cara a les noves seleccions serà ella qui rebrà les noves sol·licituds en novembre i 
informarà a la gent que se present. Mª Rosa Álvarez expressa que ella ha vingut a la 
reunió en el moment que es va enterar del problema i que la solució que es va 
proposar no era possible. Anna V. diu que no podem fer res que no siga legal com a 
facultat. Ens diu que si podem pensar alguna cosa per a poder visibilitzar el AdR. Mª 
Rosa Álvarez diu que es pot fer un folleto. Anna Villanueva que expressa que per 
l’any que ve la gent que entra per favors siga la menys possible. Mª Rosa Álvarez diu 
que vol que col·laborem més i que parlem més per fer activitats. Yago comenta el 
tema del 25N però no per aquest any, sinó l’any que ve. Anna Mollà expressa que els 
estudiants estan desvinculats de la Universitat i que tampoc col·laboren en les 
activitats. Mª Rosa Álvarez comenta que podem fer coses i ella ho envia per l’agenda 
setmana i ella ho anuncia. Anna Mollà expressa que es poden fer cartells i penjar però 
que després hi ha que estar en el AdR. Anna Villanueva expressa que ara fem els 
serveis mínim perquè no donem per a més. Yago parla dels presupostos, que si no els 
gastem, podem fer activitats junts a Cultura i així també ens donen més visibilitat. Mª 
Rosa Álvareze està d’acord. Ens roga que no continuem dimitint i que acabem el 
període i que ja després ens replantegem les coses per a que l’AdR funcione millor. 
Mª Rosa Álvarez expressa que els representats es van gastar 1000 euros en el viatge 
de representació de la facultat a la UV i es queixa de per què en Salamanca si que van 
a representar la Facultat però ací no acudeixen.  
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5   Informe de la Coordinació.    
Àngel diu que l’informe és explicar que s’ha estat fent fins ara. Expressa que deixà a 
Noemí gestionar. Mª Rosa Álvarez diu que Noemí ha anat a les seues responsabilitats. 
Àngel pren el torn i conta s’anaren d’externes i que fins ara estava en relacions en 
deganat, fins que Jose Antonio agafà la baixa. 

6    Informe-resum de la V Assemblea d’ARELL en Salamanca. 
Shira Muñoz, Ana Pérez i Àngel Bautista acudiren a respresnetar a la Facultat de 
Filologia, Traducció i Comunicació a la V assemblea d’ARELL(Asociación de 
representantes de lenguas y literaturas) a Salamanca. Des d’ARELL es va aprovar el 
posicionament de les Llengües oficials diferents del espanyol, es buscarà convenis en 
les diferents Institucions Lingüístiques com el AVL així com aprovar posicionaments 
concrets sobre les problemàtiques d’algunes titulacions filológiques.  

7 La Mesa de Coordinació de l’ADR queda reorganitzada de la següent manera: 
Ha quedat suprimit al punt 3.  

8   Les comissions modificades queden de la següent manera: 
 

Comissió normalització lingüística  

Yago Carrilero Bodalo 
Carles Espinós Soler 

 

 

Comissió de revisió de qualificacions  

Àngel Bautista Benella  

 

Comissió de qualitat  

Àngel Bautista Benella  

 

Comissió de comunicació  

Àngel Bautista Penella  
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Comissió de d’igualtat  

Yago Carrilero Bodalo 
Anna Mollà Palanca 
Noelia Amat Garcia 
Marina Climent Verdú 
Àngel Bautista Benella 

 

    
9   Les competències queden distribuïdes de la següent manera: 

Comunicació ho portarà Anna Mollà. 
10  Calendarització de propostes de dinamització i distribució de tasques.  

Començar el curs en campanya de promoció del AdR: publicacions en xarxes.  
11    Proposta de dinamització 25A.   

Hem quedat que no es farà res perquè cau en vacances.  
12    Altres qüestions. 

 
13    Precs i preguntes. 
 
 
 
 
I sense més temes a tractar, a les 15:47 s’aixeca la sessió, de la qual, com a secretari/a, estenc 
aquesta acta. 
 
 
Vist i plau 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 6 

mailto:adrfftic@alumni.uv.es
https://www.uv.es/uvweb/filologia-traduccion-comunicacion/es/adr/-es-adr-1285991501864.html
https://www.uv.es/uvweb/filologia-traduccion-comunicacion/es/adr/-es-adr-1285991501864.html
https://www.uv.es/uvweb/filologia-traduccion-comunicacion/es/adr/-es-adr-1285991501864.html


 

 

 
 

Assemblea de Representants(ADR) 
 
Facultat de Filologia, Traducció i 
Comunicació 

 

 
 
adrfftic@alumni.uv.es 
https://www.uv.es/uvweb/filologia-tra
duccion-comunicacion/es/adr/-es-adr-
1285991501864.html 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
                

  Ana Pérez Faus              
 

Secretària de l’ADR    Coordinador/a de l’ADR 
 
           
 
 
Annexos(d’haver-hi) 
No hi ha       
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